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Two Trees

Picture Description?)

A low-angle shot captures a tree with orange leaves juxtaposed against a bright sky and a street lamp.

Analysis?)

An upward-looking composition captures the vibrant autumnal colors of a tree against a stark white sky.
The branches, some bare and some adorned with orange leaves, reach towards the top of the frame,
creating a dynamic visual contrast. A modern street lamp intrudes from the right, its geometric design
juxtaposing against the organic forms of the tree. The high-key lighting emphasizes the shapes and
textures, resulting in a minimalist yet evocative photograph.
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Picture Data

008172 - Two Trees

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 11/2019 11/2019 11/2020
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Zwei Baume

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot captures a tree with orange leaves juxtaposed against a bright sky and a street lamp.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt einen Baum mit orangefarbenen Blättern, der einem hellen Himmel und einer Straßenlaterne gegenübergestellt ist.
    
    
      An upward-looking composition captures the vibrant autumnal colors of a tree against a stark white sky. The branches, some bare and some adorned with orange leaves, reach towards the top of the frame, creating a dynamic visual contrast. A modern street lamp intrudes from the right, its geometric design juxtaposing against the organic forms of the tree. The high-key lighting emphasizes the shapes and textures, resulting in a minimalist yet evocative photograph.
    
    
      Eine nach oben gerichtete Komposition fängt die lebhaften Herbstfarben eines Baumes vor einem strahlend weißen Himmel ein. Die Äste, teils kahl, teils mit orangefarbenen Blättern geschmückt, reichen bis zum oberen Bildrand und erzeugen einen dynamischen visuellen Kontrast. Eine moderne Straßenlaterne dringt von rechts in die Fotografie ein, deren geometrisches Design sich den organischen Formen des Baumes gegenüberstellt. Die High-Key-Beleuchtung betont die Formen und Texturen, was zu einem minimalistischen, aber dennoch eindrucksvollen Bild führt.
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